

Referat fra styremøte, tirsdag 6. Desember 2011

Tilstede; Aase, Lars, Lene, Pål-Erik og Roger
Forfall; Trond

Agenda;

- Året som har gått
 - Alt i alt er styret fornøyd med året som har gått, selv om vi bare har vært 5 stk. Vi har fått utført de arbeidsoppgaver som har vært planlagt. Lene føler at det har blitt lagt litt for mange oppgaver på foreldrekontaktoppgaven, i tillegg til å være foreldrekontakt på J00. Fordeling av oppgaver tar vi opp til vurdering i etterkant av kommende årsmøte. På det sportslige plan mistet vi to lag (guttelag) etter at siste sesong ble avsluttet og vi har ikke klart å rekruttere nok gutter til et eget lag. Rekruttering av de yngste er kommet litt på vei, men det er fremdeles en utfordring å få inn flere av de aller yngste (2004 og 2005 årgang)
- Gjennomgang av regnskap pr 30.11.2012
 - Regnskapet pr utgangen av november viser et underskudd på 35548,-. Dette skyldes bl.a. manglende inntekter i form av offentlige tilskudd og utbetaling av andel fra Bakkeløkka. I tillegg har vi i år brukt relativt store summer på innkjøp av materiell og tilskudd til det enkelte lag, noe som har kommet de aktive til gode. Reelt sett er underskuddet 20000,- for høyt da vi startet året med denne summen på konto, men som ikke tilhørte gruppen. Dette var dugnadsmidler som tilhørte bestemte lag og som har blitt utbetalt gjennom året. Økonomien går med andre ord etter planen og trolig ender det med et lite overskudd ved endt periode.
- Budsjett for 2012
 - I utgangspunktet vil det ikke bli store forskjeller på neste år budsjett, sett i forhold til det vi har hatt i år. Det vil bli avsatt midler til investering i hallen i form av nye mål, noe som kan medføre at vi budsjetterer med en negativt resultat for 2012. Dette er midler vi kan søke refundert langt på vei, men det er litt usikkert hvor fort dette vil/kan være på vår konto. Det vil også bli satt av midler til videre utdanning av dommere, men vil ikke påvirke resultatet i negativ retning. Leder utarbeider neste års budsjett og fremlegger det på styremøtet i januar for godkjenning i forkant av årsmøte.
- Årsmøte for gruppen – hvem fortsetter? Hvordan få inn nye?
 - Håndballgruppens årsmøte er satt til 15. Februar 2012. Det sittende styret har indikert at alle tar ett år til, men enkelte avventer endelig beslutning til neste styremøte. Trond vil ta Aases oppgaver fra februar og frem til neste sesong pga permisjon – men Aase fortsetter etter endt permisjon. Roger og Lene fortsetter i sine verv, samt at Pål Erik Plaum etter hvert blir en del av styret. Lars vil avvente litt før endelig

beslutning. Vi må også jobbe med å få inn nye, da det er svært trolig at alle i det sittende styret på et eller annet tidspunkt vil tre til side og da samtidig. Hvordan vi skal klare å rekruttere nye personer til styret er noe usikkert basert på fjorårets erfaringer, men vil oppfordre foreldre fra det yngste laget til å vurdere om dette er noe de har tid til.

- Vedlikehold i hallen
 - Vi har i lang tid sendt e-poster til kommunen vedrørende problemer med låssystemet og den ene garderoben som trenger nye fliser. I tillegg kommer klager på renholdet, som til tider er under en hver kritikk. Vi har pr i dag ikke oppnådd noe respons og må derfor vurdere hvilke alternative kanaler vi har. Leder har vært i kontakt med NHF sin arena avdeling for mulig hjelp derfra og hvilke pressmidler de kan komme med, foruten å stenge hallen. I tillegg vurder vi om det kan være til hjelp å få Amta til å skrive om problemene vi har. Situasjonen har ikke vært optimal i over et år og nå er det på tide med litt drastiske grep. Temaet har også blitt tatt opp i hovedstyret, selv om det er lite trolig at det vil hjelpe så veldig mye da klubben i sin helhet sliter med respons fra kommunen.

Eventuelt

- Juleavslutning?
 - Pga forskjellige omstendigheter og knapphet på tid besluttet vi at det ikke blir noen juleavslutning i januar, som har vært tradisjonen. Vi vedtok derimot å arrangere en avslutning før påske, når lagene er i sluttfasen av sin sesong. Dette vil bli noe helt nytt og med et helt annet tema enn "jul".
- Nordefjelltur?
 - Vi har fått spørsmål om det vil bli en tur til Nordefjell som "normalt". Dette ble diskutert på møtet og vi kom i fellesskap frem til at dette er et avsluttet kapittel. Årsaken er at dette var noe som ble gjennomført av Thorkil og via hans kontakter så lenge han var en del av håndballen, noe som for gruppen nå vil bety en økt kostnad ved å arrangere det samme. I tillegg ser vi at dette vil være et tilbud som blir til de eldste og at det da vil bli en skjevdeling av felles goder. Vi vil derfor legge en god del penger i forrige pkt og sørge for en felles avslutning som vil bli til glede for alle.

Neste styremøte er satt til onsdag 11. Januar 2012 kl 1900 – hjemme hos Lars og Lene.

Fagerstrand, 7. Desember 2011

Roger Agerup